
PROTKOŁ  Nr XXII/2004 
z sesji Rady Miejskiej w St�porkowie 

                                    odbytej w dn. 14 czerwca 2004 r. 
 
Ad pkt 1. 
Obradom przewodniczył Przewodnicz�cy Rady Miejskiej Pan Stanisław Pietras. 
Powitał radnych Rady Miejskiej, Panów Burmistrzów, zaproszonych na obrady 
oraz bior�cych udział mieszka�ców miasta i gminy. 
Na podstawie listy obecno�ci stwierdził, �e na stan 15 radnych w obradach 
bierze udział 15 radnych.  
Stwierdził wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
Ad pkt. 2 
Pan Przewodnicz�cy RM zwrócił si� z zapytaniem czy radni chc� wnie�� jakie� 
uwagi b�d� propozycje do otrzymanego porz�dku obrad, który przedstawia si� 
nast�puj�co: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 
2. Przyj�cie porz�dku obrad sesji. 
3. Przyj�cie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Przewodnicz�cego Rady o działaniach mi�dzy sesjami. 
5. Informacja Burmistrza o działalno�ci mi�dzysesyjnej oraz  z realizacji 

wniosków z poprzedniej sesji. 
6. Zapytania i interpelacje radnych. 
7. Podj�cie uchwał w sprawie: 

a) wprowadzenia zmian w bud�ecie gminy na 2004 i zmiany zał�cznika 
Nr4 „Wydatki na inwestycje roczne w 2004r.” z załacznika Nr 4a 
„Wydatki na wieloletnie programy inwestycyjne”. 

b) Uchwalenia Planu Rozwoju Lokalnego Miasta i Gminy St�porków. 
8. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 
9. Sprawy ró�ne. 
10. Zamkni�cie obrad sesji. 

                                       
 

Radni w głosowaniu jawnym jednogło�nie przyj�li proponowany porz�dek 
obrad. 
 
Ad pkt. 3 
 
Protokół z poprzedniej sesji w głosowaniu jawnym został przyj�ty jednogło�nie. 
 
Ad pkt 4. 
 
Pan Stanisław Pietras Przewodnicz�cy Rady Miejskiej zaprezentował 
informacj� o działaniach mi�dzy sesjami. 
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Uwag do informacji radni nie wnie�li. 
(informacja w zał�czeniu do protokołu). 
 
Ad pkt 5. 
 
Pan Burmistrz Edmund Wojna przedstawił informacj� o działalno�ci 
mi�dzysesejnej oraz z realizacji wniosków z poprzedniej sesji. 
Radni nie wnie�li uwag do informacji ( w zał�czeniu do protokołu). 
 
Ad pkt 6. 
W punkcie tym radni zgłosili nast�puj�ce wnioski i zapytania: 
 
 Radny Wiesław Macherzy�ski – zwrócił si� w nast�puj�cych sprawach : 

- czy b�dzie kontynuowana budowa wodoci�gu o. 100 m w �wierczowie         
i czy  zostanie dokonanie odpowietrzenie. 

- poprosił o ostateczne zaj�cie si� tematem usuni�cia studni z ulicy                 
w Pardołowie oraz wyci�ciem dwóch zeschłych drzew – tematy zgłaszane 
ju� wcze�niej. 

-  
Radny Adam St�pór – zgłosił nast�puj�ce tematy: 

- na posesjach przy budynku poszkolnych w Mokrej zostały skradzione 
włazy do studzienek. Dlatego zwrócił si� do Dyrektora ZGKiM o 
zabezpieczenie i wykonanie tam włazów betonowych. 

- na poprzedniej sesji zgłosił interpelacje, które przyj�ł radny powiatowy 
Pan �wierczy�ski. Czy jest ju� odpowied� na nie. 

- zwrócił si� z zapytaniem, czy b�d� kontynuowane remonty przystanków. 
-  

Radny Zieli�ski Stefan – poprosił o rozwa�enie mo�liwo�ci przekazania stołów 
do tenisa oraz koszy do gry w koszykówk� do budynku po MKS-ie z 
likwidowanych filii szkół. W okresie wakacji mogłaby z nich korzysta� 
młodzie�. 
 
Radny Krzysztof Krawczyk – zwrócił si� z zapytaniem, czy jest ju� wiadomo ile 
zostało zebranych pieni�dzy na dzieci na rzecz których organizowany był festyn 
charytatywny. 
Ponadto poinformował, �e ulica Kielecka w Odrow��u została ju� poprawiona. 
Jednak nale�ałoby zagospodarowa� pobocze. Umie�ci� tam kraw��niki 
przynajmniej na odcinku do cmentarza i wysypa� �wirem. 
 
Ad pkt 7. “a”. 
 
Pan Przewodnicz�cy RM – zwrócił si� z zapytaniem czy s� jeszcze jakie� 
w�tpliwo�ci do projektu uchwały, które by� mo�e pojawiły si� po 
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wyczerpuj�cych wyja�nieniach zło�onych przez Pani� Skarbnik na posiedzeniu 
Komisji RM. 
 
Radny Rurarz Tomasz – zwrócił si� z zapytaniem, czy w pozycji „Budowa 
wodoci�gu Północ” nie powinny równie� znajdowa� si� �rodki zebrane przez 
mieszka�ców. 
 
Pani Skarbnik – je�li zostan� przekazane przez Komitety budowy, mo�na je 
wprowadzi�. 
 
Pan Burmistrz – budowa głównej nitki wodoci�gu to zadanie gminy. Ta cz��� 
b�dzie w cz��ci pokryta z pieni�dzy Unii. Przył�cza natomiast b�d� 
finansowane przez mieszka�ców bezpo�rednio w porozumieniu z wykonawc�. 
 
Po odczytaniu przez Pana Przewodnicz�cego projektu radni jednogło�nie podj�li 
Uchwał� Nr XXII/97/2004 w sprawie wprowadzenia zmian w bud�ecie gminy 
na 2004r. i zmiany zał�cznika Nr 4 „Wydatki na inwestycje roczne w 2004r.” i 
zał�cznika Nr 4a „Wydatki na wieloletnie programy inwestycyjne”. 
 
Ad pkt 7 „b” 
 
Po odczytaniu przez Pana Przewodnicz�cego projektu radni jednogło�nie podj�li 
Uchwał� Nr XXII/98/2004 w sprawie uchwalenia Planu Rozwoju Lokalnego 
Miasta I Gminy St�porków. 
 
Ad pkt 8. 
 
W punkcie tym odpowiedzi udzielali : 
 
Pan Edmund Wojna Burmistrz 

- radnemu Macherzy�skiemu – problem studni ci�gnie si� ju� od dawna. 
Uwa�a, �e sprawa jest do załatwienia jednak decyzja w sprawie wyci�cia 
zeschłych drzew nale�y do Powiatu. To samo dotyczy kraw��ników i 
poboczy w Odrow��u. 

- Radnemu St�porowi – radny �wierczy�ski przeka�e jego interpelacj� na 
sesji, która ma odby� si� w najbli�szym terminie. 

- Radnemu Zieli�skiemu – obemy i kosze do gry w koszykówk� znajduj� 
si� w Hucisku i do tematu wróci. Jest ju� równie� po rozmowie z 
Nadle�nictwem, które dokona ogrodzenia pozostałej cz��ci ogrodzenia 
MKS-u. Osoba która dzier�awi budynek na stadionie chce si� rozliczy� i 
przekaza� go gminie.  
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Dyrektor ZGKiM – Michalczewski – na doko�czenie wodoci�gu musi by� 
zgoda trzech wła�cicieli, której na dzi� nie ma. Dlatego sprawa przeci�ga si� w 
czasie. 

- Nikt do tej pory nie zgłaszał kradzie�y włazów w Mokrej. Je�li tak jest, 
zostan� one uzupełnione w pokrywy betonowe. 

 
Z-ca Burmistrza Dariusz Okła – w miesi�cu czerwcu zostanie kontynuowany 
remont przystanków. Urz�d nie robił tego wcze�niej z uwagi na wybory posłów 
do Parlamentu Europejskiego. Przystanki wówczas s� oklejane plakatami i 
niszczone. 
 
Dyrektor M-G OKiS – do 30 czerwca jest otwarte konto Komitetu 
Charytatywnego. Na dzie� dzisiejszy na koncie zgromadzonych jest                      
10 tys. 500zł. 
 
Ad pkt 9. 
 
Pan Pacak – mieszkaniec Błaszkowa – zwrócił si� z zapytaniem jak ma ludziom 
tłumaczy�, �e musieli dopłaca� do nitki głównej i sami finansowa� przył�cza. 
Poza tym uwa�a, �e nic nie robi si� na Błaszkowie, a budowa drogi jest 
zaplanowana zbyt pó�no jako pkt 27 na „przyczepk�”. 
 
Pan Burmistrz – nie mo�na mówi�, �e w Błaszkowie nic si� nie robi, bo Urz�d 
robi tam to, na co go sta�. Dlatego te� chciałby przypomnie� o tym, co zostało 
zrobione : 

- zało�ono telefonizacj�, 
- o�wietlenie energooszcz�dne, 
- wybudowano wodoci�g, przej�to od GS-u sklep i zaadaptowano go na 
�wietlic�. Pozostało tylko ustawi� tam krzesełka i stoliki. 

Nale�y równie� wiedzie�, �e w zwi�zku z wej�ciem do Unii Europejskiej 
zmieniły si� przepisy i ludno�� nie mo�e partycypowa� w kosztach nitki 
głównej wodoci�gu. 
Gminy nie sta� jest budowa� drog� w Błaszkowie wcze�niej, poniewa� musi 
spłaca� zaci�gni�te kredyty. 
 
Dyrektor ZGKiM – wodoci�gi do tej pory były finansowane z trzech �ródeł. 
20% musiała stanowi� fundusze społecze�stwa, pozostałe to �rodki własne 
gminy i Urz�du Wojewódzkiego na infrastruktur�. Warunkiem budowy 
wodoci�gu było zgromadzenie tych 20% przez społecze�stwo. 
Pan Przewodnicz�cy Rady Miejskiej – przy opracowywaniu planu ka�dy radny 
chciał wprowadzi� jak najwi�cej inwestycji ze swojego terenu. Nie da si� 
zaplanowa� nie wiadomo ile. Nale�y zwa�a� na finanse i na co gmin� b�dzie 
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sta�. W Błaszkowie pozostała do budowy jedna droga, natomiast w Wielkiej 
Wsi 16 km dróg. 
Radny Paweł Ksi��ek – zwrócił si� z pro�b� o zakup 30 płyt na ul. Dr.Anki. 
Pan Z-ca Burmistrza – odpowiedział, �e do jesieni temat b�dzie załatwiony. 
 
Ad pkt. 10 
 
Z uwagi na wyczerpanie porz�dku obrad Pan Przewodnicz�cy ogłosił 
zamkni�cie obrad sesji RM dzi�kuj�c wszystkim za udział. 
 
Protokołowała:                                                 Przewodnicz�cy Rady Miejskiej 
 
El�bieta Purska                                                             Stanisław Pietras 

 


